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圣诞节到了，在这个时候适合送上一句祝福。本站今天为大家精心准备了圣诞节祝福语英文，希望对大家有所帮助!　　圣诞节祝福语英文　　1.带给你，平安夜，狂欢夜，有你有丽才精彩。　　Bring you， Christmas Eve， carniva...
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　　1.带给你，平安夜，狂欢夜，有你有丽才精彩。
　　Bring you， Christmas Eve， carnival night， have you just wonderful.
　　2.在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　At Christmas and the coming year，wishing you peace，joy and happiness!
　　3.向亲爱的朋友问声好，愿你快乐无忧，幸福安康，一生平安。祝平安夜快乐!
　　Say hello to my dear friends. May you be happy， safe and sound， and have a safe life. Happy Christmas Eve!
　　4.雪花飘，飘起了多少爱恋。雪花飞，飞起了多少情缘。纵然相隔这么远，此情永不变!圣诞快乐!
　　How many love snow falls， flutter。 How many love snowflakes fly， fly up。 Even if so far apart， this will never change! Merry Christmas!
　　5.轻声问候、诚挚祝福，愿快乐常伴你左右，愿你拥有满怀的欢欣、丰收的希望，洋溢在这新的一年。
　　Gently greetings， sincere blessings， may happiness always around you， wish you have a full of joy， the hope of harvest， abound in this New Year。
　　6.想着你啊真是美，塞过新疆的烤羊腿。思念的你啊虽然胖，但是在我心中有份量。圣诞节快乐哦!
　　Thinking of you is really beautiful， plug in xinjiang roast leg of lamb。 Miss you ah， although fat， but have a weight in my heart。 Merry Christmas!
　　7.圣诞节快乐!因为牵了你的手，所以我要抓住你的手。给你幸福给你快乐相伴永远!我爱你!
　　Merry Christmas! Because holding your hand， so I want to hold your hand。 To give you happiness to your companions happy forever! I love you!
　　8.始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
　　Christmas greeting you who is thought about all the best wishes， I wish a Christmas and a happy New Year.
　　9.在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
　　A brilliant and happy Christmas season， all good wishes! I wish all the best!
　　10.在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of Christmas outshine all the rest.
　　11.给你特别的祝福!愿你平安夜里开心，这个特别的日子里。快乐!愿美丽与幸福陪伴在左右!
　　A special blessing to you! Peace be to you happy at night， this special day。 Happy! Wish beauty and happiness accompany in around!
　　12.钟声已响起，在久久的仰视中，有一片暖意，也静穆如钟地在心头升起。
　　The bell has sounded and looked up a long time， there is a warm， also delivery such as clock to rises in my heart.
　　13.平安之夜的使者，向你报一声平安，让这祥和的旋律，伴随你度过今晚。
　　Night the angel of peace， to offer a safe， let this auspicious melody， accompany you through tonight.
　　14.只有钟声响起，愿我的祝福化作飞翔的天使，飞向你的窗口，圣诞快乐!
　　Only bells， let my blessing into flying angel， fly to your window， merry Christmas!
　　15.愿你将我的爱深深体验，感受我无边的思念，祝你圣诞快乐，甜蜜每一天。
　　May my love deeply experience， would you feel my endless thoughts， wish you a merry Christmas and happy every day.
　　圣诞节祝福语英文
　　1、Wishing you a sparkling Christmas and bright happy New Year!May the season bring much pleasure to you.
　　愿你的圣诞光彩夺目，愿你的新年灿烂辉煌!佳节快乐!
　　2、May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright. Have a love filled Christmas and New Year!
　　愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦，祝你的圣诞和新年充满爱。
　　3、Christmas greetings and best wishes!
　　致圣诞贺忱与最美好的祝福!
　　4、May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年!
　　5、Thinking of you at Christmas with a wish that is warm and sincere.Have a wonderful Christmas andjoyous New Year!
　　以真挚热诚的祝福，在圣诞之际思念你。祝圣诞快乐，新年快乐!
　　6、A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!
　　圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
　　7、Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
　　衷心祝福来年快乐、幸运!
　　8、Merry Christmas and happy New Year!
　　圣诞快乐，恭贺新禧!
　　9、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts.May the kind of Christmas outshine all the rest.
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　10、Wishing you every happiness when Christmas is near, and expressing appreciation for your cares and concerns during the year.
　　圣诞即将来临，祝你快乐幸福，对你一年来的关心和照顾表示衷心的感谢。
　　11、Much joy to you in the up coming year.May the warmest wishes, happy thoughts and friendly greetings come at Christmas and stay with you all the year through.
　　让温馨的祝愿、幸福的思念和友好的祝福，在圣诞佳节来到你身边，伴你左右。
　　12、A Merry Christmas and a wonderful New Year.
　　圣诞快乐，新年好!
　　13、A Christmas greeting and good wishes to you who is thought about all the year through. Have a beautiful Christmas and a happy New Year.
　　始终思念你，捎来圣诞佳节最美好的祝福，祝圣诞吉祥，新年如意。
　　14、With the old wish that is ever new,may the greeting do its share toward making your Christmas a pleasant one.　　老的祝福，却又常新，原此祝福，使你的圣诞更加愉快圆满。
　　15、A cheery Christmas and the New Year hold lots of happiness for you!
　　给你特别的祝福，愿圣诞和新年带给你无边的幸福、如意。
　　16、Forget,forgive,for who may say that Christmas day may ever come to host or guest again. Touch hands!
　　愿知道圣诞节会不断来临的人们，忘却和宽恕以往的一切不快，让我们携手共进吧!
　　17、Here is wishing you all a Merry Christmas and a New Year bright with joy and success.
　　祝圣诞快乐，新年充满幸福和成功。
　　18、It seems that Christmas time is here once again,and it is time again to bring in the New Year. We wish the merriest of Christmas to you and your loved ones,and we wish you happiness and prosperity in the year ahead.
　　圣诞节转眼又到，又该迎接新的一年了。我们向你及你的亲人们致以最美好的圣诞祝福，愿你在新的一年里事业兴旺，幸福美满!
　　19、Warm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things.　　传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　20、Christmas comes but once a year.But when it comes it brings good cheer.
　　圣诞节一年只有一次，但每次来临都带来喜悦。
　　21、Thinking of you and wishing you a beautiful Christmas season.
　　美丽的圣诞节之际，谨致我的思念与祝福。
　　22、Christmas is the most human and kindly of season,as the month of June with sunshine and the balmy breath of roses.
　　圣诞最有人情味，充满仁爱的时节，它如同阳光明媚、玫瑰吐露芬芳的六月。
　　23、Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
　　24、Warm greetings and best wishes for Christmas and the New Year!
　　致以热烈的祝贺和良好的祝福，圣诞快乐，新年快乐。
　　25、Wishing you a song in your heart at Christmas and blessings all year long.
　　圣诞之际，祝你心中有首快乐的歌，新年快乐!
　　26、Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.
　　祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
　　27、May Christmas and the New Year be filled with happiness for you.
　　愿你圣诞和新年幸福无尽。
　　28、Christmas should be a time of banked-up fines,the scent of flowers and wine,good talk,good memories andloyalties renewed.But if all else is lacking-love will do.
　　圣诞是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　29、May you have the best Christmas ever.
　　愿你度过最美好的圣诞节!
　　30、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.
　　祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
　　31、Peace and love for you at Christmas from all your students.
　　祝老师圣诞节充满平安和爱。
　　32、May your Christmas be filled with special moment,warmth,peace and happiness,the joy of covered ones near,and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的圣诞充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝圣诞乐陶陶，新年乐无限。
　　33、May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you.Best wishes.
　　愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你!
　　34、Wishing you all the happiness of the holiday season.
　　祝节日幸福如意。
　　35、Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　36、At Christmas and always,may peace and love fill your heart,beauty fill your world,and contentment and joy fill your days.
　　圣诞的祝福，平日的希冀，愿你心境祥和、充满爱意，愿你的世界全是美满，愿你一切称心如意，快乐无比。
　　37、I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　38、May the joy of Christmas be with you throughout the year.
　　愿圣诞的快乐一年四季常在。
　　39、May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞，高高兴兴过新年!
　　40、A Christmas greeting to cheer you from your daughters.
　　愿女儿的圣诞祝福带给你快乐。
　　41、Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.
　　愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
　　42、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year!
　　愿圣诞美景与欢乐常伴随你!
　　43、Hope all your Christmas dreams come true!
　　愿你所有的圣诞梦想都成真!
　　44、Numerous loving wishes for my wife who will always be my valuable Christmas gift and everything to me.
　　无尽的爱恋与祝福，献给我的爱妻，你永远是我珍贵的圣诞礼物和我的一切!
　　45、Wishing you every happiness when Christmas is near,and expressing appreciation for your cares andconcerns during the year.
　　圣诞即将来临，祝你快乐幸福，对你一年来的关心和照顾表示衷心的感谢。
　　46、Wishing you peace,joy and happiness through Christmas and the coming year.
　　在圣诞和新年来临之际，祝福你平安、快乐、幸福!
　　47、With all good wishes for a brilliant and happy Christmas season.Hope things are going all right with you.
　　在这辉煌快乐的圣诞佳节，献上一切美好的祝福!祝一切顺心如意!
　　圣诞节祝福语英文
　　1、Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
　　愿你拥有圣诞节所有美好的祝福。
　　2、Wishing you all the happiness of the holiday season.
　　祝节日幸福如意。
　　3、Hope all your Christmas dreams come true!
　　愿你所有的圣诞梦想都成真!
　　4、Hope you enjoy the happiness of Christmas and all the trimmings.
　　祝你享尽圣诞佳节的快乐和圣诞的礼品。
　　5、arm hearted wishes for an old fashioned Christmas and a happy New Year filled with all your favorite things.
　　传统佳节之际，献上圣诞的殷殷祝福，祝新年万事如意!
　　6、I wish you a merry Christmas. All affection and best wishes to you and yours.
　　以我所有的爱心与真诚祝你及全家圣诞快乐。
　　7、In the season of joy I present my sincere wishes and kind thoughts. May the kind of Christmas outshine all the rest.
　　在这欢乐的时节给你我最真的祝福和亲切的思念，愿你今年的圣诞比往年更璀璨。
　　8、May the Christmas be a time of laughter and real enjoyment for you. Best wishes.
　　愿圣诞不仅是你欢笑的时刻，更是你欣喜的日子。祝福你。
　　9May the glow of Christmas candle fill your heart with peace and pleasure and make your New Year bright.
　　愿圣诞的烛光带给你祥和与喜悦。
　　10、Have a love filled Christmas and New Year!
　　祝你的圣诞和新年充满爱。
　　11、May the bright and festive glow of Christmas candle warm the days all the year through. Hoping you will
　　愿明亮喜庆的圣诞烛光温暖一年中的每个日日夜夜，祝你欢欢喜喜度圣诞
　　12、have a wonderful time enjoying Christmas Day and wishing you a New Year that is happy in every way.
　　高高兴兴过新年!
　　13、Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　14、May your Christmas be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near,
　　and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的圣诞充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝圣诞乐陶陶，新年乐无限。
　　15、Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
　　衷心祝福来年快乐、幸运!
　　16、Christmas should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and
　　loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
　　圣诞是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，
　　恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　17、May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year!
　　愿圣诞美景与欢乐常伴随你!
　　18、Christmas greetings and best wishes!
　　致圣诞贺忱与最美好的祝福!
　　19、Wishing you every happiness when Christmas is near, and e××pressing appreciation for your cares and
　　concerns during the year.
　　圣诞即将来临，祝你快乐幸福，对你一年来的关心和照顾表示衷心的感谢。
　　20、Thinking of you at Christmas with a wish that is warm and sincere. Have a wonderful Christmas andjoyous New Year!
　　以真挚热诚的祝福，在圣诞之际思念你。祝圣诞快乐，新年快乐!
　　21、Forget, forgive, for who may say that Christmas day may ever come to host or guest again. Touch hands!
　　愿知道圣诞节会不断来临的人们，忘却和宽恕以往的一切不快，让我们携手共进吧!
　　22、A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!
　　圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
　　24、Wishing you a blessed Christmas and a New Year filled with happy surprises.
　　祝圣诞平安，新年中有意想不到的收获!
　　25、With the old wish that is ever new, may the greeting do its share toward making your Christmas a pleasant one.
　　老的祝福，却又常新，原此祝福，使你的圣诞更加愉快圆满。
　　26、Numerous loving wishes for my wife who will always be my valuable Christmas gift and everything to me.
　　无尽的\'爱恋与祝福，献给我的爱妻，你永远是我珍贵的圣诞礼物和我的一切!
　　27、Christmas is the most human and kindly of season, as the month of June with sunshine and the balmy breath of roses.
　　圣诞最有人情味，充满仁爱的时节，它如同阳光明媚、玫瑰吐露芬芳的六月。
　　28、Wishing you a Christmas of happy time and a New Year of happy days.
　　愿圣诞是你快乐的时节，愿新年是你幸福的日子。
　　29、may the joy of christmas be with you throughout the year.
　　愿圣诞的快乐一年四季常在。
　　30、peace and love for you at christmas from all your students.
　　祝老师圣诞节充满平安和爱。
　　31、Wishing you and yours a merry Christmas this holiday season.
　　在此佳节，祝你全家圣诞快乐。
　　32、We wish you a merry Christmas.
　　我们祝你圣诞快乐。
　　33、Happy holidays!
　　佳节快乐!
　　34、Wishing you a white Christmas.
　　愿你有一个白色圣诞。
　　35、May peace and happiness be with you always.
　　愿和平、快乐与你常伴!
　　36、Have you been naught your nice thi syear?
　　你今年乖不乖?
　　37、Don t forget to hang up the sock!
　　别忘了挂上袜子!
　　给朋友的圣诞祝福：
　　38、A Christmas wish for my best friend!
　　给我最好的朋友一个圣诞祝福!
　　39、A Christmas greeting to cheer you,my goodfriend.
　　献上令你开心的圣诞祝福，我的好友。
　　40、Why don t we enjoy our holidays together?
　　何不与我一起共度佳节呢?
　　41、We will be shavings Christmas at David s this year.You are welcome to join us!
　　今年我们要在戴维家过圣诞，欢迎你来加入!
　　42、Take your passion and make it come true.
　　发挥你的热情，让美梦成真。
　　43、I hope we can spend the holidays together.
　　希望我们能一起过圣诞节。
　　44、I hope this card reaches you in time for Christmas.
　　希望你能在圣诞节前收到这张卡片。
　　45、May you have the best Christmas ever.
　　愿你度过最美好的圣诞节!
　　46、Best wishes for you and your family a very merry Christmas.
　　祝福您及您的家人圣诞快乐。
　　47、Have you in every day like in Christmas.
　　有你在的每一天都像在过圣诞节。
　　48、On this joyous Christmas for my sweetheart.
　　值此欢乐佳节，献给我的心上人。
　　49、Long time, such as the time flow, just miss the most, and send to the infinite bless, wishing you all a merry Christmas!
　　岁月悠悠，时光如流，恰是怀念最多时，且寄予无限的祝福，祝圣诞快乐!
　　50、You\'re the best Christmas present I ever received.
　　你是我所收到的最好的圣诞礼物。
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